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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 26. februára 2025 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná 2, I. poschodie. 

Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Maroš Repík, Miky Sliacky, Pavol Jančovič (online), Anka 
Hnátová (online), Petra Ázacis (online) 
Neprítomní:  
Ospravedlnení:  
Neospravedlnení: 

Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Siete mestskej časti – sledovanosť, dosah 
4. Vizuálna podoba a štruktúra online novín 
5. Dotácie mediálnej komisie  
6. Rôzne 
7. Ukončenie zasadnutia komisie 

K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 

Hlasovanie:  
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o marcovom čísle Dúbravských novín. Novinár Miky Sliacky vyzdvihol 
dvojstránku o histórii. „Dobrý opis a priblíženie trestov, ako si ľudia kedysi rozsekávali hlavy a údy.“ 
Maroš Repík pripomienkoval fotografiu v avízach na titulnej strane pri gastroseriáli, na ktorej poslancovi 
chýbal človek. Pavol Jančovič vyzdvihol tému skautov a klubovne, ocenil tiež článok o pokračovaní 4ka 
ligy. Ako užitočný hodnotil gastroseriál o kaviarňach, ktorý by mohol pomôcť miestnym podnikateľom.  
Podobný názor mala aj Petra Ázacis. „Je to obľúbená téma a úprimne sa desím prerábky križovatky 
Saratovská.  
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Anka Hnátová hodnotila kladne okrem gastroseriálu aj článok o dočaske. 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie februárové číslo r.  2025 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 3 
Tajomníčka komisie pripravila prehľad sledovanosti príspevkov na sieťach. Najväčší dosah mali príspevky 
s kriminálnym či bulvárnym obsahom (hľadanie svedkov nehody, zlodeji, prevrátené auto) či informácie o 
zápachu, z videí bolo sledovaná reportáž - Dúbravský fašiangový ples.  
Miky Sliacky komentoval, že by sa témy, ktoré ľudia sledujú, mali objavovať aj v online podobe novín. 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie sledovanosť sociálnych sietí mestskej časti na vedomie. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 4 
Mediálna komisia sa venovala návrhu vizuálnej podoby a štruktúry online novín dubravskenoviny.sk. 
Podrobne návrh online novín analyzoval a pripomienkoval Pavol Jančovič.  
Tajomníčka komisie navrhla zvolať pracovné stretnutie s tvorcom návrhu online novín s prípadnou účasťou 
poslanca Jančoviča. 

Hlasovanie:  
Členovia komisie sa zhodli na tom, že pripomienky poslanca je potrebné zapracovať, aby webová podoba 
novín bola moderná, funkčná a atraktívna aj pre mladšie ročníky. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 5 
Členovia komisie diskutovali o dotáciách mediálnej komisie a návrhu všeobecne záväzného nariadenia 
o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti. Pavol Jančovič informoval, že mediálny tím SPŠE Karola 
Adlera je momentálne nefunkčný, koordinátorka tímu potrebuje nových žiakov, ktorí by sa zapojili, chce 
tím skonsolidovať. 
Maroš Repík navrhol, aby každý z členov komisie premyslel na aký cieľ, výzvu, zámer (videotvorba, 
školské časopisy, noviny, fotografie), by mohla dotácia z mediálnej komisie slúžiť a koho by mohla osloviť. 
(školy, kluby, združenia). 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia zobrala informáciu o návrhu všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-
Dúbravka o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti na vedomie. 
Za: 6 
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Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 6 
V bode Rôzne sa členovia komisie venovali téme ankety Dúbravských novín. Pavol Jančovič vyhodnotil 
anketu s dopravnou témou, kde prišlo viac než 150 názorov na dopravné problémy a kolízie v mestskej časti.  
Členovia komisie sa zhodli na tom, že ankety novín prinášajú zaujímavé dáta a možnosť prieskumu, 
zapojenie sa verejnosti stúpa. Mohli by ju podľa členov využívať aj iné komisie mestskej časti a oddelenia 
úradu. 
Miky Sliacky hovoril o potrebe spätnej väzby ľuďom, ktorí sa do ankety zapájajú. Šéfredaktorka novín 
súhlasila a navrhla spraviť článok a výstup z ankety o psích exkrementoch a ankety o doprave.  

Hlasovanie:  
Mediálna komisia odporúča miestnemu úradu, aby sa zaoberal výstupmi z ankiet, reagoval na otázky ľudí 
a spracovával ich podobne ako pri stretnutí s verejnosťou Na slovíčko so starostom. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

Zapísal: Overil: 
 tajomník komisie predseda komisie 

V Bratislave dňa 28. február 2025 
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